

「續 FUN 禮品天地」換領表
“Bonus Points Program” Redemption Form

請填妥申請表並交回任何一間亞洲聯合財務分行或傳真至 2877 2918

Please complete the form and return to any branch of UA Finance or fax to 2877 2918

姓名:
Name: _____

身份證號碼:
I.D. No.: _____

聯絡電話:
Contact No.: _____

請於下列表格內填寫換取禮品資料:

Please indicate your choice(s) in the below table:

禮品編號 Item No.	禮品詳情 Item Description	數量 Quantity	所需積分 Points Required
所需積分總覽: Total Bonus Points Required:			

簽名: _____ 日期: _____
Signature: _____ Date: _____

條款及細則
Terms and Conditions

- 禮品換取表格上之簽署，需與貸款合約上之簽署相同。
Signature should correspond with specimen signature of your loan agreement.
- 當閣下已確認換取禮品申請後，將受「UA（積分計劃）條款及細則」所約束。
Upon confirm this redemption form, you will be bounded by the terms and conditions of the "UA Bonus Points Program".
- 有關積分換取之禮品及專案，須視乎亞洲聯合財務之批核及禮品供應量而定。
Redemption order for any gift is subject to UA Finance's approval and stock availability.
- 禮品出門概不退換。
Gift(s) are not exchangeable.
- 提取禮品通知書，將於八個星期內以郵遞方式寄出。
Client will receive a redemption letter by mail within 8 weeks.